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Abstract (en)
A refrigerator has a thermally insulated casing and at least two mutually thermally isolated compartments at different temperatures, of which each
is equipped with an evaporator. The compartments are supplied from a common refrigerant compressor with refrigerant which is respectively fed
via a valve arrangement, which is controlled by a control unit which also controls the compressor, to one of the evaporators. Temperature sensors
arranged in the compartments signal to the control unit the need for refrigerant to be supplied to the respective evaporator. In the refrigerator, the
refrigerant located in the evaporator to which refrigerant is applied for refrigerating purposes is fed to a common reservoir which, in the direction of
flow of the refrigerant, is situated upstream of the compressor in the respective refrigerant circuit, after which the flow of refrigerant to this evaporator
is interrupted. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Kühlgerät mit einem wärmeisolierten Gehäuse (11) und mit wenigstens zwei voneinander thermisch getrennten Fächern unterschiedlicher
Temperatur, von denen jedes mit einem Verdampfer (32,33) ausgestattet ist, die von einem gemeinsamen Kältemittelverdichter (15) mit Kältemittel
versorgt werden, das über eine Ventilanordnung (20), die von einer auch den Verdichter (15) steuernden Reglereinheit (21) gesteuert ist, jeweils
einem der Verdampfer zugeführt wird, wobei die Notwendigkeit der Kältemittelzufuhr zu dem jeweiligen Verdampfer (32,33) über in den Fächern
angeordnete Temperaturfühler (24,25) an die Regeleinheit (21) signalisiert wird, ist das im zu Kühlzwecken mit Kältemittel beaufschlagten
Verdampfer (32,33) befindliche Kältemittel einem in Strömungsrichtung des Kältemittels vor dem Verdichter (15) im jeweiligen Kältemittelkreislauf
angeordneten gemeinsamen Reservoir (38) zugeführt, nachdem der Kältemittelzufluß zu diesem Verdampfer (32,33) unterbrochen ist. <IMAGE>
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